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Veiligheidsoverleg
De belangenvereniging 
nam een aantal jaren ge-
leden het initiatief tot re-
gelmatig jaarlijks overleg 
over de veiligheidssitu-
atie in ons dorp. Dat was 
de laatste tijd helaas wat 
in het slop geraakt, maar 
op 22 januari jl. vond er 
onder voorzitterschap 
van wijkwethouder Jac-
queline Verbeek-Nijhof 
een goed en informatief 
overleg plaats.

Deelnemers aan het over-
leg waren de BDD, On-
dernemend Den Dolder 
(de Dolderse winkeliers), 
geestelijke gezondheids-
zorginstelling Altrecht, het 
Wijkteam Den Dolder en 
vandaar uit ook de ons ver-
trouwde wijkpolitie in de 
personen van Saskia Schip-
pers en Steven McGowan. 
Ook de rechtstreeks aan 
burgemeester Janssen rap-
porterende Gemeentelijke 
veiligheidsspecialist nam 

deel aan het gesprek. Al-
mata (voorheen Den Engh) 
was er niet meer bij, immers 
deze instelling is inmid-
dels uit ons dorp vertrok-
ken. Het blijft overigens de 
vraag wat er met deze leeg-
staande overheidsgebou-
wen moet gaan gebeuren. 
Door de wijkagenten werd 
uitgebreid ingegaan op de 
criminaliteitscijfers van het 
afgelopen jaar 2014 ten 
opzichte van de jaren daar-
voor. Hierbij een staatje van 
de besproken meerjaren-
registratie. Dat geeft over 
het algemeen een beeld 
van voortgaande verbe-
tering. Opvallend zijn een 
paar anomalieën in de sfeer 
van Overlast. De aangifte 
“Jeugd” is voor een groot 
deel afkomstig van één 
adres, en dus wat twijfel-
achtig. “Overlast zwervers” 
heeft uitsluitend betrekking 
op een aantal pogingen tot 
verblijf in het al jaren gele-
den afgebrande perceel aan 

de Dolderseweg nr. 59. In-
middels wordt die ruïne ge-
lukkig eindelijk afgebroken. 
Het aantal woninginbraken 
blijft overigens een belang-
rijk punt van aandacht. In 
dit verband is de nodige in-
formatie en advies gemak-
kelijk te vinden op de site 
van de politie www.politie.
nl/mijn-buurt, waar u door 
het invullen van uw post-
code de nodige gegevens 
kunt vinden. Wij hebben er 
ook in het veiligheidsover-
leg nogmaals op aange-
drongen dat de gemeente 
haar verantwoordelijkheid 
neemt m.b.t. ons station. 
Dit rijksmonument is wel-
iswaar geen eigendom van 
de gemeente, maar nu het 
binnenkort weer in oude 
luister zal zijn hersteld, die-
nen we er gezamenlijk voor 
te zorgen dat een herhaling 
van verloedering wordt 
voorkomen.

Jhs.

Duivenhorst herleeft in groen kader
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Bestuursbericht
‘Ik vind de huidige lokale democratie misvormd. Er is veel 
versnippering, veel toespitsing op details en weinig lange-
re termijnvisie. Het draait in mijn ogen nu vooral om proce-
dures en het ‘afvinken’ van vakjes. Kwaliteit en een persoon-
lijke benadering zijn veel belangrijker dan bijvoorbeeld een 
administratief systeem. Ook mis ik de verbinding met inwo-
ners van Zeist en mis ik het accent op de omgeving waarin 
we wonen.’

Deze stelling is de BDD uit het hart gegrepen. Dit is precies 
waarom de Belangenvereniging Den Dolder in het leven 
geroepen is en waar wij nog steeds ons bestaansrecht aan 
ontlenen. Deze tekst staat niet in dit bestuursbericht om 
de gemeente nodeloos te tarten. Dit is een quote uit een 
aankondiging van de gemeente Zeist zelf om haar burgers 

uit te nodigen voor de zogenaamde ‘24 uur van Zeist’. De 
gemeente Zeist wil graag met haar burgers 24 (!) uur lang 
ideeën uitwisselen en elkaar inspireren over de invulling 
van de democratie in Zeist. Kortom, in gesprek met de bur-
ger over lokale democratie.
Iedereen is uitgenodigd voor deze (hopelijk niet slaapver-
wekkende) 24 uur durende intellectuele marathon van vrij-
dag 13 februari 12.00 uur tot zaterdag 14 februari 12.00 uur. 
U kunt er zelf ook bij zijn. Op de website www.24uurzeist.nl 
kunt u meer informatie vinden.
U kunt er zeker van zijn dat ook de BDD acte de présence 
zal geven. Uit het verleden zijn genoeg voorbeelden te ge-
ven waarbij de Dolderse burger ontzettend zijn best moest 
doen om gehoord te worden. Deze zullen wij zeker aandra-
gen.
De BDD is natuurlijk al jaren bezig om Den Dolder een 
stem te geven in de lokale politieke arena. Wij vinden dat 

de Dolderse burger elke dag van het jaar op de juiste ma-
nier betrokken moet worden bij het gemeentelijke beleid 
en de beslissingen die de gemeente neemt. Van het niveau 
Vierde Kwadrant en � etstunnel tot wel of niet drempels en 
versmallingen in uw eigen straat. De BDD maakt zich daar 
hard voor naar de gemeente toe. Hoe meer leden hoe ster-
ker onze stem is. Bent u nog geen lid en vindt u een sterke 
BDD belangrijk? Dan kunt u ons helpen door lid te worden. 
Wilt u zich ook actief bezig houden met de lokale democra-
tie en niet voor slechts 24 uur? Misschien is een plek in het 
BDD bestuur dan een goede manier om actief mee te wer-
ken aan een sterke behartiging van de Dolderse belangen.
Om lid te worden of om meer te weten over een rol in het 
bestuur kunt u ons bereiken op; secretarisbdd@kpnmail.nl

Namens het Bestuur,
Erik van Leeuwen

Veel Doldenaren zullen 
zich herinneren dat we in-
middels al weer drie jaar 
geleden op 1 februari 2012 
een leuk feest hadden in 
het kader van het hon-
derdjarig bestaan van ons 
dorp. Onder aanvoering 
van burgemeester Koos 
Janssen (zie foto) maakten 
toen diverse wethouders 
en raadsleden zich op om 
de raadsvergadering van 
100 jaar geleden te doen 

herleven, waarin Christoph 
Pleines, de stichter van ons 
dorp, tevergeefs probeer-
de de naam Duivenhorst 
aan ons dorp te verbinden. 
Het werd toen dus toch ge-
woon Den Dolder.

Al geruime tijd zijn er bouw-
plannen op het voormalige 
Deltaterrein in voorberei-
ding. Wij hebben u eerder 
geïnformeerd over de opzet 
van dit plan, bestaande uit 

48 grondgebonden wonin-
gen, dat er ons inziens goed 
uitziet. En jawel, dit project 
en daarmee de naam van 
deze toekomstige buurt 
zal in consultatie met de 
Historische Vereniging DUI-
VENHORST gaan luiden. Wij 
hebben regelmatig overleg 
gehad met de ontwikkelaar 
IJsselland Ontwikkeling b.v 
U kunt dit project verder be-
zien op www.ijsselland
ontwikkeling.nl

Inmiddels is het zover dat 
dit project daadwerkelijk 
gerealiseerd gaat wor-
den. In december werd 
de bouwaanvraag bij de 
gemeente ingediend met 
daarnaast ook een aan-
vraag voor een kapvergun-
ning. Deze laatste heeft 
nogal wat vraagtekens 
opgeleverd omdat maar 
liefst 197 bomen het veld 
moeten ruim. Onderdeel 
van de aanvraag zijn on-
der meer een onafhankelijk 
Natuuronderzoek en een 
lijst waarin de te kappen 
bomen individueel zijn 
beoordeeld. In het voortra-
ject hebben wij de ontwik-
kelaar gevraagd in goed 
overleg te treden met de 
Stichting Milieuzorg Zeist 
(SMZ). Dit heeft er toe ge-
leid dat in ieder geval in 
de nu voorliggende aan-
vraag aan de kant van de 
Willem Coxlaan meerdere 
bomen gespaard blijven in 
verband met een gebleken 
aanvliegroute van enkele 
soorten vleermuizen. Aan 
de kant van de spoorlijn 

worden nogal wat bomen 
gekapt in verband met 
de herpro� lering van het 
talud ter plaatse en de ver-
plichte aanleg van een ge-
luidsscherm van drie meter 
hoogte. Wij begrijpen dat 
met name aan die kant het 
voornemen bestaat tot sub-
stantiële herplanting om 
het groene ”casco “ van het 
terrein zoveel mogelijk te 
bewaren c.q. te herstellen. 
Het aantal parkeerplaatsen 
op Duivenhorst strookt met 

de minimumnorm die de 
Gemeente daarvoor stelt. 
Het uitgebreide dossier van 
deze aanvraag kunt u lezen 
of downloaden vanaf onze 
website www.dendolder.net 
in de rubriek Berichten. 
Wij blijven in contact met 
SMZ over de vraag of en 
in hoeverre een eventueel 
bezwaarschrift tegen de 
te verstrekken vergunning 
zinvol is.

Jhs.


